
Protokół Nr VII/7/2024 

z VII sesji Rady Powiatu Lubańskiego 

z dnia 31 października 2024 roku 

 

godz. rozpoczęcia: 1005                                                                                           godz. zakończenia: 1043     

 

Miejsce: Starostwo Powiatowe w Lubaniu. 

 

Otwarcia VII Sesji Rady Powiatu Lubańskiego zwołanej na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym, dokonała pani Halina Białoń – Przewodnicząca Rady Powiatu 

Lubańskiego. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego poinformowała radnych i zebranych gości o tym, iż zgodnie z 

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady rady powiatu są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej powiatu oraz w inny sposób zwyczajowo 

przyjęty.  

Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Przewodnicząca 

Rady Powiatu Lubańskiego przedstawiła porządek obrad w następującej kolejności:    

 

1. Część uroczysta. 

2. Przyjęcie protokołu z VI (6) Sesji Rady Powiatu Lubańskiego. 

3. Składanie interpelacji i zapytań. 

4. Plan zimowego utrzymania dróg w powiecie lubańskim w sezonie 2024/2025. 

5. Sprawozdanie Przewodniczącej i Starosty dotyczące oświadczeń majątkowych. 

6. Podjęcie uchwał. 

7. Informacja Starosty o działalności Zarządu, w tym z wykonania uchwał Rady Powiatu       Lubańskiego. 

8. Wnioski i oświadczenia. 

9. Komunikaty. 

 

Pani Halina Białoń Przewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego sprawdziła qworum radnych – 16 osób 

obecnych wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, przy którym może obradować i 

podejmować prawomocne uchwały Rada Powiatu Lubańskiego.      

Przystąpiono do realizacji punktu 1.  

Ad 1. 

Część uroczysta. 

Uroczyste odsłonięcie tablicy upamiętniającej skład Rady Powiatu Lubańskiego VI kadencji w latach 

2018 – 2024. 

 

Pani Halina Białoń Przewodnicząca Rady Powiatu i pan Zbigniew Zjawin Starosta Lubański dokonali 

uroczystego odsłonięcia tablicy upamiętniającej  skład  Rady Powiatu Lubańskiego i Zarządu Powiatu 

Lubańskiego VI kadencji w latach 2018 – 2024. 

 

 

Pani Halina Białoń Przewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego sprawdziła qworum radnych – 16 osób 

obecnych wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, przy którym może obradować i 

podejmować prawomocne uchwały Rada Powiatu Lubańskiego.     

  

Ad 2. 

Przyjęcie protokołu z VI (6) Sesji Rady Powiatu Lubańskiego. 

Pani Halina Białoń Przewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego poinformowała radnych o tym, iż zgodnie z 

§ 20 ust. 1 Statutu Powiatu Lubańskiego w głosowaniu jawnym radni głosują przez podniesienie ręki oraz 



równoczesne naciśnięcie przycisku elektronicznego urządzenia do liczenia głosów, które umożliwia 

sporządzenie imiennego wykazu głosowań. 

 

Przystąpiono do głosowania nad protokołem z VI (6) Sesji Rady Powiatu Lubańskiego. 

 

Liczba głosów „za” –   16                                                                                                                                                                                                      

Liczba głosów „przeciw” –  0                                                                                                                                         

Liczba głosów „wstrzymuję się” –  0                                                                                                                                    

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Halina Białoń, Beata Czeczot, Liliana Czerwińska, Magdalena Czuchryta, Agnieszka Furmańska, Kamil 

Glazer, Waldemar Kwiatkowski, Bartosz Łasica, Jacek Miedziński, Konrad Rowiński, Edward Smusz, Jan 

Surowiec, Michał Szmigiel, Joanna Wilczyńska-Doliba, Wojciech Zembik, Zbigniew Zjawin. 

Wobec nie wniesienia żadnych uwag do protokołu z VI (6) sesji Rady Powiatu Lubańskiego, przy 16 

głosach „za” protokół został przyjęty. 

Ad 3. 

Składanie interpelacji i zapytań. 

W okresie międzysesyjnym wpłynęła następująca interpelacja: 

 

Interpelacja złożona przez Radnego pana Jacka Miedzińskiego w sprawie zakrzaczenia i zadrzewienia linii 

energetycznych i telefonicznych sieci użytkowników powiatu lubańskiego. 

 

Na przedmiotową interpelację odpowiedzi udzielono w ustawowym terminie – zgodnie z art. 21 ust. 12 ustawy 

z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym. Interpelacja wraz z odpowiedzią opublikowana została 

na stronie BIP Starostwa Powiatowego w Lubaniu. 

Ad 4. 

Plan zimowego utrzymania dróg w powiecie lubańskim w sezonie 2024/225. 

Plan zimowego utrzymania dróg w powiecie lubańskim został Radnym przesłana na skrzynki e-mail. Informacja w 

załączeniu do protokołu. 

 

Plan zimowego utrzymania dróg w powiecie lubańskim w sezonie 2024/2025 przedstawił Pan Włodzimierz 

Stefański Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Lubaniu. 

 

Do wypowiedzi Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg padły następujące pytania: 

 

Radny pan Kamil Glazer: „Czy jesteście przygotowani już teraz sprzętem, przeglądami na nadchodzącą zimę? 

To jest moje pierwsze pytanie i drugie pytanie jest: Co po zimie, czyli jak wygląda sprawa sprzątania po zimie 

poboczy, bo to często piasek, który na nich zostaje, staje się niebezpieczeństwem dla kierowców, dla 

rowerzystów?” 

 

Dyrektor PZD w Lubaniu pan Włodzimierz Stefański odpowiedział:” Jeżeli chodzi o przygotowanie sprzętu, 

to w tej chwili mamy pięć samochodów sprawnych, mamy piaskarko-solarki po przeglądach, pługi odśnieżne 

posiadamy własne, także cały sprzęt do zimowego utrzymania dróg posiadamy własny. Ponieważ w tej chwili 

jest taka sytuacja, że nawet jakbyśmy przetarg ogłosili to nie ma chętnych do wykonywania prac przy 

zimowym utrzymaniu dróg. A poza tym ceny, które oni proponują to są naprawdę no trochę za wysokie. Jeżeli 

chodzi o materiały, w tej chwili mamy podpisaną umowę na dostawę soli na całą zimę, także tu jesteśmy 

zabezpieczeni, mamy ogłoszony przetarg na dostawę piasku do zimowego utrzymania dróg, także tutaj 

problemów raczej nie będzie, bo nie mieliśmy w zasadzie w poprzednich zimach problemów z dostawami soli 

bądź piasku. Jeżeli chodzi o sprzątanie pozimowe, to mamy w tej chwili własną zamiatarkę na samochodzie 

DAF, to jest duża zamiatarka i ona będzie właśnie pracować później przy sprzątaniu, pozimowym utrzymaniu 

dróg. Ponadto przy ciągniku New Holland mamy założoną szczotkę do sprzątania poboczy w terenach 

niezabudowanych, gdzie nie ma chodników. Także myślę, że po tej zimie nie będzie większych problemów 

ze sprzątaniem.” 



Radny pan Jan Surowiec:” Zapytam o jeden aspekt, który wiąże się z zimowym utrzymaniem jak najbardziej, 

o stan poboczy. Moje pytanie brzmi, ile poboczy, na których odcinkach zostało uzupełnionych w bieżącym 

roku? To jest jedno pytanie, a drugie dotyczy drogi Lubań-Przylasek i tego nadmiernego, zwiększonego 

użytkowania przez samochody z kopalni, które tam wyrządziły wiele szkód. Czy to się i kiedy skończy, czy 

skończyło, czy wiemy, taka odpowiedź była, że kopalnia naprawi te szkody. Proszę o informację, jaki stan 

jest na dzisiaj?” 

 

Dyrektor PZD w Lubaniu pan Włodzimierz Stefański odpowiedział:” Jeżeli chodzi o pierwsze pytanie, to 

będziemy musieli przygotować taki wykaz, które pobocza były robione, bo usypywaliśmy dosyć dużo 

poboczu w tym roku, ponieważ pozyskaliśmy materiał przy frezowaniu ul. Legnickiej w Olszynie. On jest 

składowany na bazie, na terenie Olszyny w PSZOK-u i tam korzystamy z tego materiału. Jeżeli będą tylko 

sprzyjające warunki i odpowiednie siły przerobowe, to będziemy sukcesywnie te pobocza uzupełniać. Jeżeli 

chodzi o tą drogę Lubań-Przylasek, to znaczy ten odcinek między zjazdem na kopalnię, po którym się 

poruszają samochody ciężarowe. W trakcie przebudowy ul. Lipowej wyszła konieczność wyznaczenia 

objazdu dla samochodów ciężarowych, ponieważ przy wykonywaniu robót objazdu dla samochodów 

ciężarowych, ponieważ przy wykonywaniu robót przez wykonawcę, tak duży był ruch tych samochodów 

ciężarowych, że wykonawca nie mógł prawidłowo realizować zamówienia. Dlatego odbyło się spotkanie 

chyba w Urzędzie Gminy w Siekierczynie, jak pamiętam, gdzie ustalono, że na czas przebudowy drogi ul. 

Lipowej w Zarębie zostanie wyznaczony objazd naszą drogą powiatową, na tym odcinku, następnie przez 

kamieniołomy bazaltu na Księginkach na drogę wojewódzką 393. Po zakończeniu robót niestety okazało się, 
że przy przeglądach obiektów mostowych zostały zauważone na moście przy ul. Lipowej niebezpieczne 

zjawiska, jak spękania. Została zlecona ekspertyza tego obiektu mostowego. Została ta ekspertyza wykonana 

przez firmę Propontis z Poznania i zgodnie z tą ekspertyzą nośność tego mostu jest 10 ton. A przy obecnym 

ruchu ciężarowym, który się odbywał tą drogą, zachodziło niebezpieczeństwo katastrofy budowlanej. Dlatego 

musieliśmy utrzymać ten ruch na tej drodze, jednocześnie zobowiązując Eurovie do usypywania poboczy na 

tym odcinku, na którym te samochody się poruszają. W ubiegłym tygodniu zostało przez Eurovię częściowo 

wykonane uzupełnienie poboczy i według naszego rozeznania z Eurovią współpraca się układa w miarę 

dobrze, jeżeli jest taka konieczność, oni to robią. My również będziemy usypywać pobocza w najbliższym 

czasie na tym odcinku, także w tej chwili ze względu na ten stan obiektu mostowego niestety taka sytuacja 

musi być. W związku z tym zostało zlecone opracowanie stałej docelowej organizacji ruchu na drodze tej, na 

ul. Lipowej w związku z wprowadzonym ograniczeniem tonarzowym projekt został zlecony firmie 

zewnętrznej. Jest w tej chwili projekt opracowany, podany jest konsultacją, bo jako że to dotyczy częściowo 

organizacji ruchu na drodze wojewódzkiej, został przekazany do zaopiniowania do Urzędu Gminy w 

Siekierczynie, Komendy Powiatowej Policji w Lubaniu, Komendy Powiatowej Policji we Wrocławiu, 

Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei i do nas. I po uzyskaniu opinii, po uwzględnieniu zgłoszonych wniosków 

przez te organy zostanie zatwierdzona stała docelowa organizacja ruchu i wprowadzona.” 

 

Radny pan Michał Szmigiel:” Chciałbym zadać takie pytanie, ponieważ dostaje bardzo dużo zgłoszeń od 

mieszkańców Siekierczyna oraz okolicy, że ta droga powiatowa pomiędzy Siekierczynem a Rudzicą jest w 

dobrym stanie, jednak pobocze wymaga jakiejś reperacji. Z tego, co słyszałem, to jest kilka miejsc, gdzie po 

prostu przydałaby się poprawa i czy Pan Dyrektor mógłby udzielić jakiejś informacji czy istnieje jakaś 

możliwość, żeby to jak najszybciej po prostu wykonać.” 

 

Dyrektor PZD w Lubaniu pan Włodzimierz Stefański odpowiedział:” No możliwość istnieje. W tej chwili 

otrzymaliśmy trochę środków na usuwanie skutków powodzi, gdzie zlecieliśmy, ogłosiliśmy, w zasadzie 

rozeznanie cenowe zrobiliśmy na uzupełnianie poboczy. Wpłynęły prawdę mówiąc dwie oferty. Zostanie 

podpisana umowa. Z tym, że to będzie dotyczyło tych dróg, które ucierpiały w trakcie powodzi. Tj. droga np. 

Leśna- Bożkowice, bo tam są pobocza po ostatnich ulewach wymyte. W sumie to wyjdzie nam około 6 km 

poboczy. Ponadto pozostałe miejsca, jeżeli będzie taka konieczność, no i trochę sprzyjających warunków, 
będziemy starać się uspywać sami. Mamy własny sprzęt, do tego swoje samochody, swój materiał. Zresztą 

materiały nawet możemy z Eurovi brać w ramach współpracy przy usypywaniu poboczy. Także myślę, że z 

tym, że no tu trzeba stwierdzić to, że tych poboczy jest bardzo dużo na tym terenie, wymagających właśnie 

naprawy i sukcesywnie staramy się w miarę posiadanych możliwości to robić.” 

 

Radna pani Beata Czeczot:” Czy jest formalne opracowanie harmonogramu sprzątania dróg? Jak mamy taki 



harmonogram odśnieżania, czy jest właśnie taki harmonogram jeszcze sprzątania dróg? 

 

Dyrektor PZD w Lubaniu pan Włodzimierz Stefański odpowiedział:” W zasadzie takich harmonogramów się 

nie opracowuje, my sprzątamy w ramach potrzeb. Jak są zgłoszenia i w ramach potrzeb i możliwości 

sprzętowych, to staramy się sprzątać, no bo trudno, trudno jest ustalić harmonogram, prawdę mówiąc, takiego 

sprzątania.” 

 

Radna pani Beata Czeczot:” Mieszkańcy Leśnej np. zgłaszają z okolicy ul. Sienkiewicza, gdzie tam jest bardzo 

duży ruch samochodów że to sprzątanie jest zbyt rzadkie i nawet jak proszą Państwa o to posprzątanie no to 

jest utrudniony ten kontakt.” 

 

Dyrektor PZD w Lubaniu pan Włodzimierz Stefański odpowiedział:” No była taka sytuacja, że nasza 

zamiatarka miała dosyć poważną awarię, przez dwa miesiące praktycznie czekaliśmy na części. Musieliśmy 

sprowadzać części. W tej chwili ona jeździ i sprząta. Sprzątała Olszyny, sprzątaliśmy też Gryfów przy drodze 

wojewódzkiej, częściowo posprzątaliśmy miasto Lubań i miasto Leśna też częściowo sprzątaliśmy. 
Wysprzątaliśmy chodniki na ul. Lechów z tego, z liści całych, także tak sukcesywnie, prawdę mówiąc, staramy 

się to robić. W tej chwili zamiatarka jest sprawna, wyjechała i jeżeli ona będzie działać, to myślę, że nie będzie 

problemów. Najgorzej jak wystąpią awarie, a części musimy sprowadzać z Niemiec do tej zamiatarki. 
Praktycznie tak wracając do tego planu zimowego utrzymania dróg, to my wszystkie drogi staramy się 

utrzymywać w jednym standardzie, tam nie robimy różnicy. Praktycznie te standardy są po to stworzone, no 

bo trudno sobie wyobrazić, żeby samochód jadąc pługiem i z mieszanką, jedne ulice sypał, drugie ulice nie 

sypał. Prawdę mówiąc, staramy się utrzymywać je w jednakowym standardzie.” 

 

Radny pan Jacek Miedziński:” Panie Dyrektorze, jeszcze powrócę do drogi Lubań-Przylasek. Rozmawialiśmy 

tutaj o poboczach, tutaj Pan radny Surowiec wspomniał o tych poboczach, natomiast ja chciałbym zwrócić 

uwagę na fakt zabrudzenia tej drogi w tym okresie. Teraz jeszcze nie mamy opadów, nie mamy takiego błota, 
nie mamy nic, natomiast jeżeli przyjdzie, przyjdą pierwsze opady śniegu, czy Eurovia będzie nam tą drogę 

czyściła, czy nie, bo proszę mi wierzyć to, że tam jest ograniczenie do 70 km na godzinę, to jest dla nas 

ostrzeżenie, natomiast sam brud i błoto poślizgowe zagraża bezpieczeństwu jadąc przy takiej prędkości.” 

 

Dyrektor PZD w Lubaniu pan Włodzimierz Stefański odpowiedział:” To znaczy, my planujemy tam 

wprowadzenie ograniczenia prędkości w ogóle dla samochodów ciężarowych. Nie będzie 70, będzie 50, bo 

oni faktycznie tam jeżdżą dosyć za szybko i to stwarza zagrożenie. Jeżeli chodzi o sprzątanie, no to będziemy 

rozmawiać z Eurovią, bo Kruszywa Polskie mają swoją zamiatarkę i sprzątają. Eurovia takiej zamiatarki nie 

posiada, ale myślę, że w ramach współpracy będziemy im pomagać w tym zakresie.” 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego pani Halina Białoń:” Ja mam tylko taki wniosek Panie 

Dyrektorze. Jest okres jesienny. Czy byłaby możliwość, żeby służby PZD przeprowadziły taką kontrolę drzew 

przy drogach powiatowych? Takich drzew uschniętych trochę jest, a wiemy, że przy drogach publicznych cały 

proces uzyskania pozwolenia dosyć długo trwa, więc wnioskowałabym o to, żeby zacząć właśnie taki 
przegląd, żeby można było do okresu wiosennego te drzewa suche pousuwać.” 

 

Dyrektor PZD w Lubaniu pan Włodzimierz Stefański odpowiedział:” Prawdę mówiąc, to my w tej chwili 

robimy przegląd drzew przy drogach i już szykujemy praktycznie wnioski do wycinki na przyszły rok. 

Będziemy zlecać firmie zewnętrznej prawdopodobnie wycinkę, ale taki przegląd już robimy.” 

 

Ad 5. 

Sprawozdanie Przewodniczącej i Starosty dotyczące oświadczeń majątkowych. 

Sprawozdania dotyczące oświadczeń majątkowych zostały Radnym przesłane na skrzynki e-mail. 

Sprawozdania w załączeniu do protokołu. 

 

Pani Halina Białoń Przewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego sprawdziła qworum radnych – 16 osób 

obecnych wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, przy którym może obradować i 

podejmować prawomocne uchwały Rada Powiatu Lubańskiego.      



 

Ad 6. 

Podjęcie uchwał. 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Lubańskiego 

 

Radni zapoznali się ze zmianami umieszczonymi w autopoprawce na posiedzeniach Komisji. 

Przystąpiono do głosowania. 

Liczba głosów „za” – 16                                                                                                                                                                                           

Liczba głosów „przeciw” – 0                                                                                                                                                 

Liczba głosów „wstrzymuję się” – 0                                                                                                                                       

W/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Halina Białoń, Beata Czeczot, Liliana Czerwińska, Magdalena Czuchryta, Agnieszka Furmańska, Kamil 

Glazer, Waldemar Kwiatkowski, Bartosz Łasica, Jacek Miedziński, Konrad Rowiński, Edward Smusz, Jan 

Surowiec, Michał Szmigiel, Joanna Wilczyńska-Doliba, Wojciech Zembik, Zbigniew Zjawin. 

 

Autopoprawka uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania nad przedmiotową autopoprawką stanowi załącznik do protokołu.                               

 

 

1.w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Lubańskiego wraz z autopoprawką. 

Opinia Komisji Finansów i Rozwoju - pozytywna. 

Opinie pozostałych stałych komisji Rady Powiatu Lubańskiego – pozytywne. 

Przystąpiono do głosowania. 

Liczba głosów „za” – 16                                                                                                                                                                                           

Liczba głosów „przeciw” – 0                                                                                                                                                 

Liczba głosów „wstrzymuję się” – 0                                                                                                                                       

W/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Halina Białoń, Beata Czeczot, Liliana Czerwińska, Magdalena Czuchryta, Agnieszka Furmańska, Kamil 

Glazer, Waldemar Kwiatkowski, Bartosz Łasica, Jacek Miedziński, Konrad Rowiński, Edward Smusz, Jan 

Surowiec, Michał Szmigiel, Joanna Wilczyńska-Doliba, Wojciech Zembik, Zbigniew Zjawin. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania nad przedmiotową uchwałą stanowi załącznik do protokołu.                              

Podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

2.w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Lubańskiego na 2024 rok. 

 

Opinia Komisji Finansów i Rozwoju – pozytywna. 

Opinie pozostałych stałych Komisji Rady Powiatu Lubańskiego – pozytywne. 

 

Przystąpiono do głosowania. 



Liczba głosów „za” – 16                                                                                                                                                                                           

Liczba głosów „przeciw” – 0                                                                                                                                                 

Liczba głosów „wstrzymuję się” – 0                                                                                                                                       

W/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Halina Białoń, Beata Czeczot, Liliana Czerwińska, Magdalena Czuchryta, Agnieszka Furmańska, Kamil 

Glazer, Waldemar Kwiatkowski, Bartosz Łasica, Jacek Miedziński, Konrad Rowiński, Edward Smusz, Jan 

Surowiec, Michał Szmigiel, Joanna Wilczyńska-Doliba, Wojciech Zembik, Zbigniew Zjawin.. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania nad przedmiotową uchwałą stanowi załącznik do protokołu.                              

Podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

3. w sprawie zmiany Uchwały nr LVII/314/2010 z dnia 26 sierpnia 2010 roku w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej Powiatu Lubańskiego. 

 

W przedmiotowym projekcie uchwały zmianie uległ Numer Dziennika Ustaw Ustawy o finansach publicznych. 

 

Opinia Komisji Finansów i Rozwoju – pozytywna. 

Opinie pozostałych stałych Komisji Rady Powiatu Lubańskiego – pozytywne. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Liczba głosów „za” – 16                                                                                                                                                                                           

Liczba głosów „przeciw” – 0                                                                                                                                                 

Liczba głosów „wstrzymuję się” – 0                                                                                                                                       

W/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Halina Białoń, Beata Czeczot, Liliana Czerwińska, Magdalena Czuchryta, Agnieszka Furmańska, Kamil 

Glazer, Waldemar Kwiatkowski, Bartosz Łasica, Jacek Miedziński, Konrad Rowiński, Edward Smusz, Jan 

Surowiec, Michał Szmigiel, Joanna Wilczyńska-Doliba, Wojciech Zembik, Zbigniew Zjawin.. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania nad przedmiotową uchwałą stanowi załącznik do protokołu.                              

Podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

4. w sprawie: zmiany Uchwały nr XLI/265/2013 Rady Powiatu Lubańskiego z dnia 23 maja 2013r. w 

sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania i wykupu. 

 

Opinia Komisji Finansów i Rozwoju – pozytywna. 

Opinie pozostałych stałych Komisji Rady Powiatu Lubańskiego – pozytywne. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Liczba głosów „za” – 16                                                                                                                                                                                           

Liczba głosów „przeciw” – 0                                                                                                                                                 

Liczba głosów „wstrzymuję się” – 0                                                                                                                                       

W/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 



Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Halina Białoń, Beata Czeczot, Liliana Czerwińska, Magdalena Czuchryta, Agnieszka Furmańska, Kamil 

Glazer, Waldemar Kwiatkowski, Bartosz Łasica, Jacek Miedziński, Konrad Rowiński, Edward Smusz, Jan 

Surowiec, Michał Szmigiel, Joanna Wilczyńska-Doliba, Wojciech Zembik, Zbigniew Zjawin.. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania nad przedmiotową uchwałą stanowi załącznik do protokołu.                              

Podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

5. w sprawie: zmiany Uchwały nr XVIII/158/2020  Rady Powiatu Lubańskiego z dnia 06 kwietnia 2020r. 

w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Opinia Komisji Finansów i Rozwoju – pozytywna. 

Opinie pozostałych stałych Komisji Rady Powiatu Lubańskiego – pozytywne. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Liczba głosów „za” – 16                                                                                                                                                                                           

Liczba głosów „przeciw” – 0                                                                                                                                                 

Liczba głosów „wstrzymuję się” – 0                                                                                                                                       

W/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Halina Białoń, Beata Czeczot, Liliana Czerwińska, Magdalena Czuchryta, Agnieszka Furmańska, Kamil 

Glazer, Waldemar Kwiatkowski, Bartosz Łasica, Jacek Miedziński, Konrad Rowiński, Edward Smusz, Jan 

Surowiec, Michał Szmigiel, Joanna Wilczyńska-Doliba, Wojciech Zembik, Zbigniew Zjawin.. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania nad przedmiotową uchwałą stanowi załącznik do protokołu.                              

Podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

6.w sprawie przyjęcia do realizacji niektórych zadań z zakresu administracji rządowej dotyczących 

przygotowania i przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej  w 2025 roku. 

 

Opinia Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury i Środowiska – pozytywna. 

Opinie pozostałych stałych Komisji Rady Powiatu Lubańskiego – pozytywne. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Liczba głosów „za” – 16                                                                                                                                                                                           

Liczba głosów „przeciw” – 0                                                                                                                                                 

Liczba głosów „wstrzymuję się” – 0                                                                                                                                       

W/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Halina Białoń, Beata Czeczot, Liliana Czerwińska, Magdalena Czuchryta, Agnieszka Furmańska, Kamil 

Glazer, Waldemar Kwiatkowski, Bartosz Łasica, Jacek Miedziński, Konrad Rowiński, Edward Smusz, Jan 

Surowiec, Michał Szmigiel, Joanna Wilczyńska-Doliba, Wojciech Zembik, Zbigniew Zjawin.. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 



Imienny wykaz głosowania nad przedmiotową uchwałą stanowi załącznik do protokołu.                              

Podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7. 

Informacja Starosty z działalności Zarządu, w tym z wykonania uchwał Rady Powiatu Lubańskiego. 

Pan Zbigniew Zjawin Starosta Lubański złożył w formie pisemnej sprawozdanie z pracy Zarządu za okres od 

13.09.2024 r. do 17.10.2024 r. oraz sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu Lubańskiego za miesiąc 

wrzesień 2024 r. Sprawozdania zostały przesłane Radnym na indywidualne skrzynki e-mail.                       

Do przedłożonych informacji  nie było pytań. 

 

W/w informacje w załączeniu do protokołu.  

 

Ad 8. 

Wnioski i oświadczenia. 

 

W okresie międzysesyjnym nie wpłynęły wnioski i oświadczenia. 

 

Ad. 8. 

Komunikaty. 

 

Komunikaty, które umieszczane są w teczce komunikatów i udostępniane Radnym podczas Sesji Rady 

Powiatu Lubańskiego – zostały radnym udostępnione elektronicznie oraz obiegiem podczas obrad sesji. 

 

Planuje się VIII (8) Sesję Rady Powiatu Lubańskiego na dzień 28 listopada 2024 r. o godz. 1000                             

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Lubaniu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Bartosz Łasica odczytał terminy posiedzeń stałych Komisji Rady Powiatu 

Lubańskiego: 

Komisja Rewizyjna – 19.11.2024 r. godz. 10:00 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – 26.11.2024r. godz. 14:00 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – 26.11.2024 r godz. 14:30 

Komisja Bezpieczeństwa, Infrastruktury i Środowiska – 26.11.2024 r. godz. 14:30 

Komisja Finansów i Rozwoju – 26.11.2024 r. godz. 14:30 

Komisja Finansów i Rozwoju – 28.11.2024 r. godz. 11:30 

 

Tematem wiodącym planowanego porządku obrad VIII (8) sesji Rady Powiatu Lubańskiego będzie: 

1. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Powiecie Lubańskim w roku szkolnym 2023/2024. 

2. Opracowanie planu pracy Rady na 2025 rok. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego zamknęła obrady   

VII Sesji Rady Powiatu Lubańskiego, zwołanej na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o 

samorządzie powiatowym.  

 

Protokolant:                     Prowadzący obrady: 

Przewodnicząca Rady Powiatu 

Lubańskiego 

 

Katarzyna Cholewińska       Halina Białoń  


